
Vragen, bij voorkeur mondeling, met betrekking tot de mogelijke verhuizing van het Stadsmuseum. 

Dinsdag 11 april 2023 

(herhaling met aanvulling)

 

 

Gezien de lange duur van afhandeling van de eventuele verhuizing van het Stadsmuseum hebben wij 

de volgende vragen, een herhaling en een aanvulling. 

 

1. Wat is de huidige stand van zaken rond de mogelijke verhuizing van het Stadsmuseum? 

2. Hebt u enig idee wanneer het eerste kwartaal van 2023 is? 

3. Wat is de reden van de langdurige onduidelijkheid? 

4. Welke partijen zijn betrokken bij deze kwestie? 

5. Op welke wijze wordt er gecommuniceerd met de betrokkenen? 

6. Zijn er bijzondere omstandigheden die de duur van dit traject mogelijk kunnen verklaren? 

7. Hoe is het mogelijk dat de wethouder zich zo lang kan verschuilen achter deze 

noncommunicatie? 

8. Met het museum is de afspraak gemaakt de verkregen informatie te delen, blijkt uit de 

vorige beantwoording. Maar hoe zit het dan met de communicatie met andere betrokkenen? 

9. Welke omstandigheden spelen een rol bij het voortslepen van deze zaak? 

10. Hoe kunt u verklaren dat een deel van de betrokkenen zich afvraagt waarom er taal noch 

teken is van de wethouder? 

11. Hoe geduldig denkt het college dat (een deel van ) de raad is, na het raadsbesluit geld 

beschikbaar te stellen? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



bijlage 

 

Aan de raadsfractie Leefbaar Almelo 

Ter attentie van de heer Hümmels 

 

Ons kenmerk 

Behandeld door 

T. Meulman 

20 december 2022 

Onderwerp 

Beantwoording schriftelijke vraag Leefbaar Almelo over 

huisvesting van het Stadsmuseum Almelo 

Geachte heer Hümmels, 

Op 28 augustus 2022 heeft u namens uw fractie Leefbaar Almelo een schriftelijke vraag 

ingediend. Wij hebben uw vraag cursief weergegeven. Hieronder vindt u de beantwoording. 

 

Wat is de stand van zaken rond de beoogde nieuwe huisvesting van het Stadsmuseum Almelo? 

 

Op dit moment wordt er door de gemeente en het museum hard gewerkt om de gegevens te 

krijgen die de basis vormen voor een gedegen businesscase. De businesscase bevat getallen en 

bedragen die nodig zijn om een museumwaardig pand te kunnen bieden en duidelijkheid te 

scheppen over een marktconforme huur. 

Momenteel wordt er inzicht verkregen in een reëel aankoopbedrag door het uitvoeren van 

taxaties, wordt er gekeken welke subsidies er mogelijk zijn en wordt in kaart gebracht welke 

risico’s er zijn voor betrokken partijen. Met het museum is de afspraak gemaakt de gegevens te 

delen. Zodra er meer bekend is, wordt de raad hierover geïnformeerd. Dit zal naar verwachting 

in het eerste kwartaal van 2023 zijn. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris, 

de burgemeester, 


